

To: Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

Dear Sir,

Reference is made to the provisions of Chapter Four of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of its disclosure. We wish to advise that our bank has secured the preliminary approval of the Central Bank of Kuwait as well as the approval of the Capital Markets Authority for the issuance of perpetual Additional Tier 1 (AT1) sukuk in an amount not exceeding USD 500 million or the equivalent thereof in other currencies. Should it subsequently be decided to offer, market, and sell such sukuk in the State of Kuwait, a prospectus shall be prepared in accordance with the provisions of Law no. 7 of 2010 and its Executives Bylaws, as amended.

Our bank would also like to disclose that it has sent a notice to Sukuk holders regarding its intention to call back the outstanding perpetual sukuk, which is part of the Additional Tier 1 Capital, previously issued on April 01st 2021 on the First Call Date of October 01st 2026, after satisfying all the applicable requirements and procedures and securing all relevant approvals from competent authorities. Our bank shall disclose the conclusion of the Call Back after the aforementioned First Call Date, as set out in the attached disclosure form.

Best regards,

Adel Abdul Wahab Al-Majed
Vice-Chairman
& Group Chief Executive Officer

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم

الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد

بالإشارة إلى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإفصاح عنها، نود الإفادة بأن مصرفنا قد حصل على الموافقة المبدئية من بنك الكويت المركزي وعلى موافقة هيئة أسواق المال لإصدار صكوك دائمة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال بقيمة لا تتجاوز 500 مليون دولار أمريكي أو ما يعادلها بالعملة الأخرى، وفي حال تقرر لاحقاً القيام بطرح وتسويق وبيع هذه الصكوك في دولة الكويت، سيتم إعداد نشرة اكتتاب وفقاً لأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما.

وكما يود مصرفنا الإفصاح عن إرساله إشعاراً إلى حاملي الصكوك بشأن نيته استرداد الصكوك الدائمة والمدرجة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال والسابق إصدارها في تاريخ 01 أبريل 2021 وذلك في تاريخ الاسترداد الأول 01 أكتوبر 2026، وذلك بعد استيفاء كافة الضوابط والإجراءات ذات العلاقة واستحصله على جميع الموافقات المطلوبة من الجهات المعنية، وسيقوم مصرفنا بالإفصاح عن اكتمال عملية الاسترداد بعد تاريخ الاسترداد الأول سالف الذكر، وذلك كما هو مبين في نموذج الإفصاح المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



عادل عبد الوهاب الماجد
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	23 سبتمبر 2026
اسم الشركة المدرجة	بنك بوبيان (ش.م.ك.ع.)
المعلومة الجوهرية	حصول مصرفنا على الموافقة المبدئية من بنك الكويت المركزي وعلى موافقة هيئة أسواق المال لإصدار صكوك دائمة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال بقيمة لا تتجاوز 500 مليون دولار أمريكي أو ما يعادلها بالعملات الأخرى، وفي حال تقرر لاحقاً القيام بطرح وتسويق وبيع هذه الصكوك في دولة الكويت، سيتم إعداد نشرة اكتتاب وفقاً لأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما. وكما يود مصرفنا الإفصاح عن إرساله إشعاراً إلى حاملي الصكوك بشأن نيته استرداد الصكوك الدائمة والمدرجة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال والسابق إصدارها في تاريخ 01 أبريل 2021 وذلك في تاريخ الاسترداد الأول 01 أكتوبر 2026، وذلك بعد استيفاء كافة الضوابط والإجراءات ذات العلاقة واستحصله على جميع الموافقات المطلوبة من الجهات المعنية، وسيقوم مصرفنا بالإفصاح عن اكتمال عملية الاسترداد بعد تاريخ الاسترداد الأول سالف الذكر.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد تأثير جوهري على المركز المالي للبنك.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

أدريغ

Disclosure of Material Information Form

Date	23 September 2026
Name of the Listed Company	Bank Boubyan K.S.C.P.
Material Information	Our bank has secured the preliminary approval of the Central Bank of Kuwait as well as the approval of the Capital Markets Authority for the issuance of perpetual Additional Tier 1 (AT1) sukuk in an amount not exceeding USD 500 million or the equivalent thereof in other currencies. Should it subsequently be decided to offer, market, and sell such sukuk in the State of Kuwait, a prospectus shall be prepared in accordance with the provisions of Law no. 7 of 2010 and its Executives Bylaws, as amended. Our bank would also like to disclose that it has sent a notice to Sukuk holders regarding its intention to call back the outstanding perpetual sukuk, which is part of the Additional Tier 1 Capital, previously issued on April 01st 2021 on the First Call Date of October 01st 2026, after satisfying all the applicable requirements and procedures and securing all relevant approvals from competent authorities. Our bank shall disclose the conclusion of the Call Back after the aforementioned First Call Date.
Significate Effect of the material information on the financial position of the company	There is no significant effect on the bank's financial position.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damage incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

